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滙豐銀行崇德分行搬遷公告 
 

感謝各位客戶對於滙豐(台灣)商業銀行(下稱本行) 崇德分行的支持與愛護。 
 

為提升行舍服務量及提供客戶更優質服務體驗，崇德分行預計於 2024 年 11 月 11 號(星期㇐)遷移至台中市北

屯區敦富路 379號，現址最後營業日為 2024年 11月 8號(星期五)。 
 

分行客戶原享有帳戶及各項服務權益不受本次搬遷影響，相關專員及您所辦理匯款轉帳及各項業務所使用之

帳號、分支機構名稱及代號仍維持不變，原分行將於新址持續提供服務。 
 

我們誠摯歡迎您屆時蒞臨新址，繼續給予崇德分行支持與指教，亦或是透過便捷的網路銀行及電話理財中

心，處理您的帳戶相關業務。若需要更多詳情或有任何疑問，歡迎瀏覽本行官網 (www.hsbc.com.tw)，或致

電滙豐銀行 24 小時電話理財服務中心 02-6616-6000，我們團隊將竭誠為您提供協助。 
 

 

敬請留意：搬遷過程期間，本行並不會要求您提供個人或帳務資料，請務必謹慎注意，避免不肖人士或詐騙

集團藉機行騙。 
 

敬祝 順心如意 

滙豐(台灣)商業銀行崇德分行 敬上 

*分行遷移日期若有變動，本行將另行公告於分行營業場所及官網(www.hsbc.com ) 

滙豐銀行崇德分行新址與服務電話： 

地址︰台中市北屯區敦富路 379號 電話︰(04) 3603-6377 

營業日服務時間：星期㇐至星期五 09:00-15:30 
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HSBC Chungdo Branch Relocation Notice 
 
Thank you for your support and banking with HSBC (Taiwan) Limited Chungdo Branch. 
 
To enhance customer service experience, Chungdo Branch will be relocating to a new address No. 379, Dunfu 
Road, Beitun District, Taichung City on Monday, 11 Nov 2024. The current branch will operate until Friday, 8 Nov 
2024.  
 
Please kindly note that your account and all related service will be uneffaced by this relocation. Your account 
number, the branch code and the branch name used for transaction and banking service will stay the same. Your 
dedicated Premier Relationship Manager will continue to provide the service. 
 
Sincerely welcome you to visit our new location after the move and continue to support us. You can also manage 
your accounts through our convenient online banking or phone banking services. For more details or if you have any 
questions, please visit our official website (www.hsbc.com.tw) or contact HSBC 24/7 contact center at 02-6616-6000. 
Our team is always ready to assist you. 
 

The new address and phone number of Chungdo Branch are as follow: 
Address: No. 379, Dunfu Road, Beitun District, Taichung City   Contact Number: (04)3603-6377 
Service Hours: Monday to Friday, 09:00-15:30 

 
Important reminder: During the relocation, HSBC will never ask you provide personal or account information via 
phone or email. Please stay alert and avoid any suspicious activities. 
 
Sincerely, 
HSBC Bank (Taiwan) Limited Chungdo Branch 
 
*If there are changes of the branch relocation, we will announce it separately at the branch premise and on official 
website(www.hsbc.com.tw). 


